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Pod článkem se rozbíhá zase super diskuse. Zatím asi vede Václav Němec z Babic.
bozkovak 08.10.2009 15:13:54

:lol: porad melou ty samy chcanky dokolecka dokola.
lub 08.10.2009 15:14:32

marek.sm> jj ten je dobrej +o(
lub 08.10.2009 15:17:57

Mario Bláha, Humpolec uhodil hřebíček...... :-DD   "čtyřkolku ,která dělá v lese paseku
pronásleduje motorka která dělá ještě větší paseku .."
myrynda 08.10.2009 15:22:16

lub> Paseku dělá jen ten poliš v závěsu :lol: :lol:
starydingo 08.10.2009 16:28:14

Ku.va zas mám tlak jak na roštu F1 :lol: 300/200 ,co to je za kretény,je vydět že tam
píšou lidi co o kolkkách nemaj ani páru :[
Kabek 08.10.2009 17:32:38

marek.sm>Pod článkem se rozbíhá zase super diskuse. Zatím asi vede Václav Němec z
Babic.

  jj ten je nejlepší,hele já bych udělal anketu o BLBA Roku 2009 :-DD
honzaj 08.10.2009 19:30:13

Tohle je pořád dokola. Možná, kdyby si nějaký novinář dal tu práci a zjistil prokazatelné
konkrétní škody po čtyřkolkářích a vyčíslil skutečné náklady policie, nebylo by to tak
"kladně" hodnoceno našimi váženými spoluobčany, co nás chtějí střílet.
Cali 08.10.2009 19:43:50

že nestíhá cyklisty že?
honzaj 08.10.2009 19:52:25
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Cali> Cyklisti jsou samostatný téma. Těch věcí ale je, co by policie měla. Např pomáhat
a chránit. :-P
cort 08.10.2009 20:02:59

Čtyřkolka nemá dělat tam, kde nemá co dělat. Takže souhlasím, jen policistu na enduru
si neumím představit. Ti, kteří uměli na motorkách, naverbovali k silničním hlídkám na
nové motorky a moc takových nebylo. Jinak diskuze na novinkách je kapitola na dlouhé
zimní večery pro vědce, kteří hledají ztracený mezičlánek ve vývojovém stupni. :-)
Cali 08.10.2009 20:03:21

honzaj>Cali> Cyklisti jsou samostatný téma. Těch věcí ale je, co by policie měla. Např
pomáhat a chránit. :-P

  Jo přesně tak (y) já si osobně budu jezdit kde chcu a jak chcu nenechám se
omezovat!!!!!!
pavlos11 08.10.2009 20:04:35

pokud budou mít benga mašiny tak jim ujedu aji na chrchlovi to bude mrtvejch :lol:
:lol: kolik takovej zásah může stát???
Cali 08.10.2009 20:11:35

nechápu jak tě můžou zahnat když jedeš před něma? No IQ bengáču je hodně vysoké
+o( jsem v klidu :-)
martinur 08.10.2009 20:14:47

Díky novinkám.cz za ten článek. Nyní víme, že když za námi pojede policejní enduro,
tak musíme jet hlouběji do lesa :-DD a počkat až si rozbije nos o větev nebo uvízne v
bahně.
... 08.10.2009 20:15:33

no zásah vrtulníkem vyjde na desetitisíce, možná i statisíce, ale stejně nemaj šanci,
než to nějakej pupkář na enduru poklopí do zatáčky tak jsme dávno pryč :-DD
Cali 08.10.2009 20:18:01

Naprostej souhlas (y) (y) (y) i kdybych měl švihnout motor to by byla adrenalínová
jízda :lol:
nebu 08.10.2009 21:18:25

Dokažete si představit tu situaci kdy honí z kouřenej policajt na motorce kolkaře a
dostane se do pasti jako hřebíky nebo natažené lanko ??!!!??? V ten moment by to
svedli že kolkař to tam nastražil a hned utok na veřejného čumitele :lol: :lol: možná
bych to tomu příslušnikovi ani nepřál ale chtěl bych vidět ty policajty co by čekali v tý
pasti jak by mu v ten moment pomohli.... Už nás fakt loví jak zvěř :[ :[ No a už i
policajti jsou zbohatlíci když na to mají si koupit motorky :lol: :lol: Pro POLICII Tak
chlapy lovu zdar a málo urazů od nastražených pastí a pozor ty nejsou od nás ale na
nás :lol: :lol:
JARDAQUAD 08.10.2009 22:25:32

znáte někdo někoho koho tam chytli...podle mě je to kachna...dělaj jenom BUBUBU
dick 09.10.2009 06:50:29
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Tady u nás má policie dva skoro dvoumetrový magory ze zásahovky na kroskách a s
těma si není moc radno něco začínat, na mašinách to umí moooc dobře a fackovat
taky. Zatím jsem tu čest nemněl a asi bych radši zastavil a pokecal.
martinur 09.10.2009 07:03:45

V klidu :-). Ty krosky jistě nemají označeny podle zákona. Ze všech stran musí mít
nápis POLICIE. Tzn., když na mne mává "velký Jarda" na krosce, tak nezastavuji.
Lupino68 09.10.2009 07:11:56

A ještě by tam měl mít nápis Pomáhat a chránit. :lol:
prezYdent 09.10.2009 08:21:31

JARDAQUAD>znáte někdo někoho koho tam chytli...podle mě je to kachna...dělaj
jenom BUBUBU

 Asi to kachna nebude, jednoho kolkaře tam znám a jeho kámoše chytili. Jezdil na
enduru po místní motokrosové trati (mimo povolené hodiny), tak ho vrtulníkem
"vyhnali" na silnici, kde už čekali benga s autama napříč... Bohužel neměl SPZ  Jinak na
fotkách z té první akce je vidět, že benga mají černý "krocky" bez označení POLICIE,
nápis mají pouze na zádech..
Cali 09.10.2009 09:31:13

To jsou kurvy kurevský :[ já bych tak pokecal to jo +o(
Hrošík2 09.10.2009 09:40:37

prezYdent> Bych nezastavoval bo kombinezu s nápisem POLICIE není žadnej problém
sehnat! A načerné krosce bez nápisu! Nezastavuji ani náhodou!! A to tam na nich mají
světelné majáčky a sirénu? Nebo po mě budou zrovna střílet kvůli tomu že odmítám
zastavit?
prezYdent 09.10.2009 14:57:18

Hrošík2>  No, je slušnost odpovědět na pozdrav, alespoň zdvižením ruky nebo nohy,
zvl. je-li to motorkář (jako většina celý v černém) a navíc, je-li to v lese, kde silniční
zákon neplatí... ....průser ale je, když Ti dojde benzín :lol:   A jak je to s nošením
policejních hadrů (se znakem nebo nápisem POLICIE) netuším...
Řezňa- 09.10.2009 17:27:06

U nás jezdili pohraničáři na nějákych 600ccm endurech. Už asi 3roky to není, ale jezdili
tak že jezdili spíš tak prkali. Na zádech nápis policie i na náprsní kapse.
Řezňa- 09.10.2009 17:32:16

Já osobně nezastavím nějakému facetovi na černém enduru, to fakt ne. By mě zajmalo
jak by mě zastavi v třeba vlese, pokud to bude někde tady tak mě na asfalt nedostane
a kdyby chtěl zastavit osobně ten motorkář tak by to taky byla sranda, přece jenom
kolka má přez 200kg a 4kola. No nevím ale u nás asi nic nebude ale abych to
nezakřiknul.
nebu 09.10.2009 17:54:10

Řezňa-> jak tě zastavěj ??? Jednoduše udělají na palouku odstavné pakroviště a polní
cestičku svedou do jednoho pruhu a za smrkem bude jeden s radarem a ten druhej za
borovicí bude mávat no a ty to objedeš a maj po ptákách a budou čekat týden než tam
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zase někdo pojede :lol: :lol: :lol:
cort 09.10.2009 18:02:51

Řeznickej> Ona tě ta sranda přejde, u Vás prý kraj PCH koupil dvě tyhle mašiny
vybavené infračerveně naváděnými střelami vzduchquad...   

Roman62 09.10.2009 18:04:45

cort> Dobrý (y) (y) :lol: :lol:
Řezňa- 09.10.2009 18:25:39

Corte tak to jsem nevěděl kurče asi se ze mě stane turista :lol:
martinur 09.10.2009 18:53:18

Řezňa->U nás jezdili pohraničáři na nějákych 600ccm endurech. Už asi 3roky to není,
ale jezdili tak že jezdili spíš tak prkali. Na zádech nápis policie i na náprsní kapse.

  Pohraniční policie používala Cagivy 600 Canyon.
Řezňa- 09.10.2009 19:22:10

martinur> Ty já už nevím je to nějáky ten rok a to jsem ještě nepznal motorku, sem
drandil na pionýru ale zdát se mi že to bylo spíš něco jako Xt600 staré nebo tak.
Hranaté přední světlo, ne jako Canyon.
HANS.Ltm 09.10.2009 19:25:03

Řezňa-> to asi Policie testovala novej model Canyonu tak na tom měli kamufláž :lol:
:lol: :lol:
Řezňa- 09.10.2009 19:27:02

HANS.Ltm> No to asi jo :lol: ale né to bylo fakt nějáké starší endurko
pumina 09.10.2009 19:28:18

mno, na Barrandově to bylo ve zprávách, uvidíme, co řeknou na Nově
pirda 09.10.2009 20:54:24

Pravda je že dělají lidem v hlavě guláš,např.čtyřkolku vymysleli pro armádu,všechny
jsou jednomístné,atd atd.Ale mrzí mě,že například pan Jan Toman z Nového Jičína
vyhrožuje střílením(nejen on),tak policie nic nečiní.Je to vyhrožování smrtí střelnou
zbraní,v nejmenším případě by měl přijít o zbrojní průkaz.
Stari88 09.10.2009 20:59:31

Ty novinky sou zabitý :lol: je to tam samej magor ...a články sepsaný jen aby byli
zajímavý pro široký okolí :-P
JARDAQUAD 11.10.2009 20:59:19

http://www.policie.c.../akce-enduro-ii.aspx
honzaj 11.10.2009 21:03:13

JARDAQUAD> Takže zjistili, že čtyřkolky nejsou ten největší problém?
pumina 11.10.2009 21:05:42

JARDAQUAD> Beskýýýde, beskýýýdééé, kdo po tobě jedééé B-)
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HANS.Ltm 11.10.2009 21:12:16

pumina> :-DD :-DD :-DD
Mates09 12.10.2009 12:49:34

"Vzhledem k počasí motorky a čtyřkolky sice nevyjely" já na takové počasí už dlouho
čekám :-D přes léto toho moc nenajezdím, mám raději bláto než prach.
HANS.Ltm 11.11.2009 10:44:21

kolkáře nahání Policie jak nějaké teroristy a včera jedna ženská odzbrojila :-$ celou
eskortu +o( a ještě jim sebrala vězně(svého manžela) :lol: :lol: :lol: :lol:   a slehla se
po nich zem (u) (u) (u)  kurňa to jsou věci :-$ :-$ :-$
arai 11.11.2009 11:11:45

Naše slavná policie jede na "čárkový systém". Takže akce, kde má získanou snadnou
čárku, mají přednost. A pak jsou odměny, povýšení .....
Laki1060 11.11.2009 11:35:15

HANS.Ltm> Jj, šikovná bábovka... +o(
PetrP 11.11.2009 11:36:24

Nejlíp se vyjímá zpráva jak policie pomocí vrtulníku, motocyklů, aut a další techniky
honí jednoho čtyřkolkáře po lese a pár dní poté se vysílá zpráva, jak majitel držel
zloděje pod krkem a volal policii a ta mu odpověděla, že nemá volné služební vozidlo.
Takhle nějak si představuju to "Pomáhat a chránit" v praxi.
Emouš 11.11.2009 11:41:26

Dnes ráno ukazovali,že chytli v Praze nějakého čorkaře co vykrádal auta,chaty,garáže
atd a mezi jeho ůlovkamy byla prý i čtyřkola-na fotce byl Bombardier.Chytli ho,když
spal v jedné z vyloupených chat a přivolala je majitelka.Poháhat a chránit-zatím to
platí,pořád jim nědko pomáhá a chrání je
arai 11.11.2009 11:55:06

Pamatuji se na nějakou reportáž v TV, že v Ostravě policajti jezdili na zásah tramvají
nebo chodili pěšky.
Eifel_KQ.M 11.11.2009 12:11:49

PetrP>Nejlíp se vyjímá zpráva jak policie pomocí vrtulníku, motocyklů, aut a další
techniky honí jednoho čtyřkolkáře po lese a pár dní poté se vysílá zpráva, jak majitel
držel zloděje pod krkem a volal policii a ta mu odpověděla, že nemá volné služební
vozidlo. Takhle nějak si představuju to "Pomáhat a chránit" v praxi.

 Jo - to je přesný!
HANS.Ltm 11.11.2009 13:25:49

,,Čeští Bonnie a Clyde si útěk měli naplánovat přímo v soudní síni,, :-$ :-$ :-$   kdopak
jim dovolil aby spolu mohli mluvit v objímání : : :   selhal soudce,soudkyně : : :  
,,Policie varovala, aby se lidé rozhodně nesnažili ozbrojenou utíkající posádku auta
zadržet,, :-DD :-DD   jj mohlo by se stat,že zase nebudou mít čím přijet :lol: :lol: :lol:  
aspoň jedno plus za to varování :lol: :lol: :lol: :lol:
prezYdent 11.11.2009 15:32:11
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Zřejmě stejný poldové, kteří zatýkali např. Radovana Krejčíře... Už mě ti poldové pěkně
serou, každej tejden nějakej průser - někoho postřelí, někoho přejedou, do toho nějaká
ta aférka s turbobakalářem atd. A aby se co nejvíce odpoutala pozornost od jejich
průserů, tak udělají manévry na čtyřkolkáře... a přestože nikoho nechytnou, tak celou
akci hodnotí jako úspěšnou.... ať jdou do prd.le...  By mě zajímalo, jak se teď policie
očistí - zřejmě další zátah na čtyřkolkáře !!!  Už si práce policajtů nevážím a nemám je
rád (n) (n)
... 11.11.2009 16:35:31

vám by se taky nelíbilo kdyby vám někdo oral zahradu
Kabek 11.11.2009 16:49:30

nejleoší je ta diskuze,ty lidi sou fkt magoři :-D a to že se do lesa vyváží skládky je
každýmu buřt,halvně že maj na koho svést vinu na náš čtyřkolkáře
... 11.11.2009 17:12:51

lidi magoři jsou to jo, skládky se tam vyváží, nikdo s tím nic nedělá, ale mi jako
čtyřkolkáři ničíme již nějaký zaběhlý ekosystém, plašíme zvěř,atd... proč se nejedete
vyjezdit někam na dráhu? neřikejte že okolo sebe žádné nemáte! :-)
trupsy9 11.11.2009 17:25:50

schovi1> tak to prodej a nejezdi,jestli máš nějaké zábrany :lol: -všude jsou lidé
rozumní i pitomci-nejjednodušší je všechny nacpat do jednoho pytle a soudit ;-)
Chlebíček 11.11.2009 18:18:40

schovi1> Nevím kdo jsi a co jsi, s tou rozoranou zahradou souhlasím. Co však se týče
tvého názoru na ekosystémy nějak nechápu. Má to být skepse nebo tak nahlížíš na věc
? B-)
Kabek 11.11.2009 18:22:28

schovi1> já jezdim na dráhu,jnom sem řek názor o těch skládkách ale v lese fkt
nejedim
... 11.11.2009 18:24:41

no prostě příroda je příroda a měla by se respektovat a pro   "trupsy9" můžu si k tobě
přijet zajezdit na zahradu? podle tvého názoru by ti to nemělo vadit
pavlos11 11.11.2009 18:32:03

schovi1> ty si mužes jezdit po trati ale ostatní to nebaví přírodu nikdo nerespektuje!!!!
:lol:
Aligator-max 11.11.2009 18:34:26

schovi1> já přírodu respektuji a to že tam jedu je v prospěch druhých jen to někteří
nechápou   - odvoz odpadků zprůjezdnění lesních cest spadlými stromy atd.
TITANek95 11.11.2009 18:37:38

Aligator-max>schovi1> já přírodu respektuji a to že tam jedu je v prospěch druhých
jen to někteří nechápou   - odvoz odpadků zprůjezdnění lesních cest spadlými stromy
atd.

   (y) (y)
Cali 11.11.2009 18:40:43
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Aligátor hlásím se do práce
cort 11.11.2009 18:40:57

Já už jsem příliš unavený psát něco po milionté.
Aligator-max 11.11.2009 18:42:00

Cali> není problém a včil víš proč jsem ti dnes volal :-DD
Cali 11.11.2009 18:43:36

Aligator-max> No je mi to úplně jasné :-DD mě to hned trklo :lol: :lol: :lol:
HANS.Ltm 11.11.2009 18:59:51

schovi1> nepatřím k těm co jezdí po lese :-$ :-$ ,ale měl jsem tu čest mluvit s dost
postaveným myslivcem a nahodil téma ,,4kolkáři v lese,,!!!!!a koukal jsem jako kráva
(u) (u) (u) ,neeeeee kolkáři ,ale koňáci jsou pro myslivce to nejhorší co může
bejt!!!!!!!!!ještě horší je když na koni sedí(jeho slova!!) ,,mladá kr...a a ještě kolem
koně běhá pes a štěká jak .......,,!!!!!koňáci prý jezdí mimo vyhrazené cesty(své cesty
mají značené) a v době ráno a večer kdy jsou myslivci na honu.  Na kolkáře taky
přihodil,ale jen ,,raději kolkáře(kr...a),který projede,udělá rámus vykuchaným výfukem
a je pryč,, ,zvěř jen zpozorní To ta mladá(kr...a) courá po lese a ještě se tomu směje
jak ten pes stěká ,to je ale v pr...... ,zvěř uteče a je po honu!!!!!!!!  takže to tak horké
asi nebude,jak se všude píše!!!!!!  tímto,ale neomlouvám neukázněné kolkaře co jezdí
kde nemají a mají díru ve výfuku :-D :-D
dřevař 11.11.2009 19:12:06

U nás neni problém s policií když se přímo nepřehání.V lese nás moc rádi nemaj ale
nestřílej. Jen když napíši článek do místních novin tak na to není nikdy místo.Asi píšu
moc velká písmena!!! (s)
HANS.Ltm 11.11.2009 19:18:38

dřevař> tak jim to napiš v Japonštině :lol: :lol: :lol: :lol:   třeba to otisknou a pak jim
nabídni překlad :lol: :lol: :lol: :lol:
dřevař 11.11.2009 19:27:58

HANS.Ltm> Já jezdim většinou s dcerou.Takže žádný blbnutí - to si nechávám pro
sebe. Po asfaltovém chodníčku jsem projel nedodělaným parkem v únoru a hned byla
řešena stížnost na mou osobu.O tom se píše, to co napíšu já se neotiskuje a to jsem si
dovolil napsat jen něco o tom jak si ochranáři hodně vybásní - to je tim moc čersvým
vzduchem.
Chlebíček 11.11.2009 19:32:25

dřevař>To střílení jsem zažil. Ne na mou osobu, ale na kolegu. Střílel do vzduchu. Vjeli
jsme na cestu, která nebyla označena zákazem vjezdu ani tou samovýrobou prostě
ničím. Charakter povrchu byl drcený kámen a přesto se několik příslušníků čeledi
myslivcovitých rozčilovalo. Potyčka slovní přešla až k opsání osobních údajů obou stran
a upozornění dotyčného nimroda o nedovoleném použití zbraně, což mělo za následek
mnoho výmluv o nedorozumění atd. Trvali jsme na přivolání policie a oni nám začali
říkat tisíc důvodů proč na ně nemůžou čekat ( asi už měli nakapáno ve stroječku, z nás
nikdo nepil ). Všechno na konec skončilo, že jsme odjeli a oni šli dál bezhlavě střílet na
to co se pohne. Když se tak dnes nad tím zamyslím, zjistím, že dneska pokud máš
prachy tak daj zbraň komu koli.
dřevař 11.11.2009 19:57:15

Stránka 7/10
18.02.2010 11:43:56

Motorkáři.cz



Policisté stíhají čtyřkolkáře
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=1475&fid=34

Chlebíček> Soused mého spolupracovníka JEZDIL se synkem.Jednou tak přijel domu a
šel se podívat o co se škrábnul na noze, a on to brok.Ránu neslyšel nic,nic.Prodal
čtyřkolku a prohlásil, že si nenechá zmrzačit dítě. A můj padesátiletý spolužák jezdí
leta,3-4 čtyřkolky vystřídal 2x v nemocnici jelikož jel moc kolmou stěnu,vožralej jak ...
otvírá závoru v lese a pak kupuje půl čtyřkolky nové a nic. Jen ty ostatní houbaři když
ho spatřej jak přes řídítka hledá houby trochu žbrblaj jinak opravdu NIC.
Charliedk 11.11.2009 20:35:23

To je zajimavy, ja mel vzdycky za to, ze 4kolky jsou sice adrenalin, ale az tak moc, ze
nekdo muze na nekoho vystrelit, protoze nekde jede, tak tomu jsem neveril.. Takovej
clovek musi byt psychopat, to mi nikdo nevymluvi. Tak ted zacinam zvazovat, ze si s
sebou ten svuj kver zacnu vozit, jeden nikdy nevi na jakyho debila narazi.. To
Chebicek: Meli jste zavolat benga a to bez pardonu, tyhle lidi musi o zbrojaky prijit.. a
to rychle nez nekoho zabijou. A pokud jde o ziskani ZP.. sice to temer komukoliv daji,
ale velice snadno o ten zbrojak muzes prijit. A pak uz je dost problem ziskat ho znova,
obvzlast kdyz mas zaznam na useku zbrani a to by mel... musis totiz splnovat mimo
jine: Bezúhonnost Bezúhonnost zajišťuje, aby zbrojní průkaz nemohla získat osoba,
která se v minulosti dopustila závažné trestné činnosti (pokud od rozsudku či ukončení
výkonu trestu neuběhla předepsaná doba). Viz § 22 zákona o zbraních: Spolehlivost
Požadavek na spolehlivost brání získat ZP "problémovým" osobám, které např.
nadměrně pijí alkohol, požívají drogy nebo se opakovaně dopouští závažnějších
přestupků. Viz § 23 zákona o zbraních: mimo jine je tam presne uvedeno: a) jehož
trestní stíhání pro úmyslný trestný čin bylo pravomocně podmíněně zastaveno nebo
bylo pravomocně rozhodnuto o podmíněném odložení návrhu na potrestání, a dosud
neuplynula zkušební doba nebo lhůta, v níž má být rozhodnuto, zda se osvědčil,  b) kdo
prokazatelně nadměrně požívá alkoholické nápoje nebo prokazatelně požívá návykové
látky11), nebo  c) kdo pro vnitřní pořádek a bezpečnost představuje vážné nebezpečí
svým jednáním, za které byl v posledních třech letech pravomocně uznán vinným ze
spáchání více než jednoho přestupku 1. na úseku zbraní a střeliva, 2. na úseku
používání výbušnin, 3. na úseku ochrany před alkoholismem a jinými toxikomaniemi, 4.
na úseku obrany České republiky, 5. proti veřejnému pořádku, 6. proti občanskému
soužití, 7. proti majetku, nebo 8. na úseku zemědělství, myslivosti a rybářství tím, že
úmyslně neoprávněně zasáhl do výkonu práva myslivosti nebo do výkonu rybářského
práva anebo úmyslně lovil zvěř nebo chytal ryby v době hájení.  Takze jeho pouziti
zbrane jasne porusuje podminku spolehlivosti v bode C1, C3, C5, C6 i kdyby se na nej
nevztahoval jiny paragraf, jako treba pokus o vrazdu / i tak by se to totiz dalo
kvalifikovat / Navic jste vedeli jeho nacionale a byly tam svedkove, takze bych se toho
nebal..  takze prakticky je to takhle.. kdyz dojde na soud a ten clovek dostane "jen
podminku" a to preba 12/24, tak 24 mesicu neni bezuhony a pak dalsich 36 mesice
neni spolehlivy.. takze suma sumarum 5 let, nez muze zazadat o zbrojak. Takze prijde
o vsechny zbrane / zabaveni zbrane kterou pouzil a zbytek zbrani musi prodat, nebo
mu bude zabaven / a pak si muze dat zadost + parirovani, zkousky, takze dalsich 3 -6
mesicu a cca 10000 KC naklady.. myslim, ze si to tyhle lidi moc neuvedomujou, jaky
problem si svoji horkou hlavou muze privodit kdyz "to zmackne" a to by mohl mluvit o
velkym stesti, kdyby to takhle dopadlo... nedej boze aby nekoho zranil, to jde natvrdo
do krimu a navic veskery soudy, lecebny kury, usly zisk, bolestny, pojistovny, .. proste
pak se na nem vsichni financne zahojej..
Chlebíček 11.11.2009 21:00:51
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Charliedk> To jsme všechno věděli. ( jeden z nás byl policajt ) Jen jsme ustoupili jako
moudřejší. Vlastně jsme jim zachránili prdel.
Charliedk 11.11.2009 21:11:14

Chlebíček>Charliedk> To jsme všechno věděli. ( jeden z nás byl policajt ) Jen jsme
ustoupili jako moudřejší. Vlastně jsme jim zachránili prdel.

  ok :) ja bych asi v tomle pripade ten moudrejsi nebyl.. ven si, ze si ted mysli, ze mu
to proslo.. vystrelil.. a nemel z toho nic.. zadny maler... je jedno ze nechtel trefit..
tohle si proste bezduvodne nikdo nesmi dovolit. Zakon to jasne zakazuje.. Neco jinyho
vjet do lesa / i kdyz to byla uzitkova komunikace / a neco jinyho vystrelit..
Chlebíček 11.11.2009 21:14:01

Charliedk>Ano to s tebou souhlasím. Je rozdíl přestupek a trestný čin.

prossi 11.11.2009 21:26:10

http://www.novinky.c...ila-do-hrudniku.html
Chlebíček 11.11.2009 21:33:44

prossi>No tady v Plzni to vypadalo jako v americkém filmu. Než jsem dojel domů tak
mě stavěli dvakrát.
HANS.Ltm 11.11.2009 21:36:14

GRATULACE POLICII a takto by to měli provést vždy aspoň se sníží náklady státu a tím
ušetří peníze daň. poplatníků.když je nerozkradou jinde tedy.  Ale ten ,,útěk,, vězeňská
služba prosrala jak se dalo!!!!
gobern 12.11.2009 05:08:03

HANS.Ltm> to by mě zajímalo "jak ten utěk posrali jak se dalo" ???  dva policajti v
nemocnici a najednou na ně někdo míří zbraní a pak i střílí plno lidí okolo,   co by jsi
udělal ty???
martinur 12.11.2009 07:19:45

Za ten útěk je odpovědná vězeňská služba.
HANS.Ltm 12.11.2009 08:14:25

gobern> jen tak pro u přesnění ;-)   jeden vězeň a tři dozorci z vězeňské služby a 4
dozorce byl venku v autě!!!!!!!!!  není to divné???mě tedy joooooooooooo!!!!  obzvláště
když tento vězeň už jednou utekl!!!!!!!  kolik bylo honičěk Policii kde se střílelo za jízdy
z auta a tady se nezmohli na nic?????i když za nimi utíkali až k autu????  pochybení je
tam si myslím dost velké,vím jaké to je když někdo cizí na tebe vytáhne zbraň,není to
dobrý pocit,ale na to je vězeňská služba cvičená a měla by stím počítat,nebo snad
myslíš že přijde dozorce k cele a jen tak otevře dveře jak do obýváku???!!!!!!už by
jsme těch dozorců neměli kdyby jo.
gobern 12.11.2009 15:06:09

jasně že tam bude pochybení, ale takhle od stolu se to těžko dá posoudit co bylo a
nebylo špatně.
pavlos11 12.11.2009 18:29:34
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souhlasím s hansem byla to jejich chyba +o(
martinur 12.11.2009 19:01:05

Já policajty rád nemám a už vůbec ne městské, to je podvod, že vůbec existují.
Níicméně řešme raději čtyřkolky. Policista je chlap jako každý jiný.
dřevař 12.11.2009 20:00:59

martinur> Máš pravdu, já se bojim sám sebe když mám v ruce pistolku, natož když jí
má druhej.
Fready 12.11.2009 22:56:00

HANS.Ltm> Zarec,dozorce dveře od katru otevře normalně akorad ne sam vždy musí
být dva.železo v krimu nikdo usebe nema maji akorad obušky.
prezYdent 13.11.2009 09:00:43

No a právě ten obušek - teleskopickej, je na čtyřkolku (pro případ nouze) přímo
ideální... Nemusí to být zrovna rozzuřený myslivec, ale stačí rozzuřený pes, kdo Vás
přivede do "úzkých"  Vřele doporučuji :-DD
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